

# SV-AT1

## 時間順序閥

## SV-AT1 TIME SEQUENCE VALVE



### 產品特性

以時間閥與流量閥為基礎，結合了時間閥與流量閥的特點減少了使用數量與安裝空間，適用於複雜環境的安裝；缸徑 $\phi 20$ ，啟動壓力為2Mpa，最高工作壓力7Mpa；

時間範圍：1S-10S。

時間範圍會因被調整油缸的缸徑大小，行程及油缸壓力的變化而有所差別。

### FEATURES

Based on the time of valve and the flow valve, combining with the characteristics of the valve and discharge valve to reduce the use quantity and installation space, more use in the installation of a complex environment; Cylinder diameter  $\phi 20$ , start-up pressure 2 mpa, the highest working pressure 7 mpa;

Time range: 1 s to 10 s.

Time range will be adjust to the size of cylinder bore, stroke and the change of cylinder pressure is different.

### 注意事項

將密封螺母鬆開，調節時間順序閥至所需時間，右旋調節桿時間變長，左旋調節桿時間變短；

調整好時間後，將密封螺母鎖緊。

溫馨提示：請在回油時調整時間閥。

使用流體：相當於ISO黏度等級的ISO-VG-32一般液壓油。

### NOTE

When the sealing nut was loosening, please adjust the time sequence valve to the required time, and turn the adjusting lever time longer, less time for left-turning adjusting lever. After adjusting the time, lock the sealing nut tight.

Please adjust the time valve when returning oil.

Usable fluid: General Hydraulic Oil Equivalent to ISO-VG-32

